Дата-21.09.2020
Группа – 414
Тема: Appearance
Количество часов-3
Инструкция для студентов

1. Внимательно прочитайте задания.
2. Заполните бланк ответов. Пишите аккуратно.
2. Ответы отправляйте на konovalovanat001@yandex.ru 21.09 до 15:00.

Задание 1. Установите соответствия между словами в правой и левой колонке. Выпишите и  переведите все незнакомые слова в тетрадь. 
	Age
	pale, rosy, tanned

	Appearance
	tall, short, average height

	Hair
	round, long, oval, square

	Height
	smart, neat

	Body
	(very) young, middle-aged, old 

	Skin
	beautiful, handsome, with a beard, with a moustache, with glasses

	Dress
	slim, thin, slender, plump, well-built

	Eyes
	snub, straight, hooked

	Face
	short, long, curly, straight, wavy, dark , fair, medium- length, ginger

	Nose
	blue, green, hazel



Задание 2 . Прочитайте  краткое описание внешности юноши и девушки. Заполните пропуск соответствующим местоимением she или he. Переведите предложения на русский язык.
1. ___is tall, with an oval face, light eyes and a straight nose. ____is handsome.
2. ___is tall, slim and has very good figure. Her long hair is fair, her eyes are blue. ___ has a snub nose and full lips.
Задание 3.  Выберите правильную форму сказуемого is  или are.  Помните о грамматическом согласовании между подлежащим и сказуемым в лице и числе. 
1. ___you slim or plump? 2. Her eyes ___ blue. 3. His story ___ interesting.4. Where ____ the athletes? 4. Your suit ___ in the dressing room. 5. How many players___ there in the football team? 6. Ann ___good at gymnastics. 7. They ____ record-holders. 8. Ball games___ very exciting. 
Задание 4. Составьте вопросительные предложения. Ответьте на вопросы письменно. Первое слово выделено курсивом.
1. eyes / What /colour /are /your? 
2. best /do /What colour/ of eyes/ like/ /you?  
3. hair /What /your/ colour/ is?
4. you/ complexion /What/ do/ have? 
5. small /or /Are/ you /tall? 
6. your /Is /snub / nose /straight/ or ?
Задание 5. Закончите предложения, используя приведённые ниже слова.
	long nails, big feet, lovely complexion, hairy chest, bad skin, deep voice, long legs, thin legs


1. Size 12! Are these your shoes? You have got _______ , haven’t you? 2. You’ve got such _______ . Would you like to move the seat back a bit? 3. I’ve never seen you in shorts before. You’ve got such _______ . You should go running and try to build up them up a bit! 4. My boyfriend’s got a really _______ . It’s like being with a gorilla. 5. You’ve got such lovely _______ . Are they real? 6. He’s got such a _______ . I find it very pleasant when he speaks to me on the phone. 7. Keith’s new girlfriend must spend a fortune on face cream to have such a _______ . 8. Poor Tim. He’s had really _______ since he was 13.
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Задание 1. Установите соответствия между словами в правой и левой колонке. Выпишите и  переведите все незнакомые слова в тетрадь. 
	Age
	(very) young, middle-aged, old

	Appearance
	

	Hair
	

	Height
	

	Body
	

	Skin
	

	Dress
	

	Eyes
	

	Face
	

	Nose
	



Задание 2. Перепишите предложения, заполните пропуск соответствующим местоимением she или he. Помните о лексической сочетаемости некоторых прилагательных.  Переведите предложения на русский язык.
1.____
2. ___
Задание 3.  Выберите правильную форму сказуемого is  или are. Помните о грамматическом согласовании между подлежащим и сказуемым в лице и числе. Укажите номера предложений  с is  или are  и  выпишите по одному предложению с каждым видом сказуемого. Подчеркните главные члены предложения.
Предложения со сказуемым is №___, ___
Предложение-пример:
Предложения со сказуемым  are №___, ___
Предложение-пример:
Задание 4. Составьте вопросительные предложения. Ответьте на вопросы письменно. Первое слово выделено курсивом.
Model : What colour are your eyes?- I have big blue eyes. My eyes are blue. 
2. best /do /What colour/ of eyes/ like/ /you?  
3. hair /What /your/ colour/ is?
4. you/ complexion /What/ do/ have? 
5. small /or /Are/ you /tall? 
6. your /Is /snub / nose /straight/ or ?
Задание 5. Закончите предложения, используя приведённые ниже слова.
	long nails, big feet, lovely complexion, hairy chest, bad skin, deep voice, long legs, thin legs


Model 1. Size 12! Are these your shoes? You have got big feet, haven’t you? 
2. You’ve got such _______ . Would you like to move the seat back a bit?
 3. I’ve never seen you in shorts before. You’ve got such _______ . You should go running and try to build up them up a bit!
 4. My boyfriend’s got a really _______ . It’s like being with a gorilla. 
5. You’ve got such lovely _______ . Are they real?
 6. He’s got such a _______ . I find it very pleasant when he speaks to me on the phone. 
7. Keith’s new girlfriend must spend a fortune on face cream to have such a _______ . 
8. Poor Tim. He’s had really _______ since he was 13.


















